
Reunió d’11/12/2018

1. Renovació de dos membres de la Comissió.
2. Informació de l'evolució econòmica del Fons i del Pla Benchmark 2019. Propostes d'inversió.
3. Modificació de la política d'inversions de Pensioval VII, F.P.
4. Repercussió per al Fons dels costos d'anàlisis en aplicació de MiFID II.
5. Informació sobre la situació del personal de l'antic SEPIVA després de la incorporació de l'IVACE com a
nou promotor del Pla de Pensions.
6.  Informació de les  resolucions d'acceptació de renúncia a ser  partícip  del  Pla  de Pensions per  al
Personal Empleat públic de la Generalitat.
7. Informació de les autoritzacions de correcció d'errors en les aportacions al Pla de Pensions per al
personal empleat públic de la Generalitat.
8. Modificació del termini de remissió d'actes i al·legacions.
9. Precs i preguntes.

Resum dels acords adoptats per la Comissió de Control

1.  La  presidenta  informa  que  dos  vocals  de  la  Comissió  de  Control  en  representació  de  les  entitats
promotores han cessat en el seu càrrec en aquestes  i han sigut substituïts per les persones que ocupen
actualment  aquests càrrecs.

2. El representant de BANKIA explica les principals variables i els fets de 2018 que han influït en els mercats
financers. Asi mateix desenvolupa com han afectat aquests fets a la cartera del Fons de Pensions i indica el
posicionament estratègic en 2018: sobreponderats en renda variable i gestió alternativa, infraponderats en
renda  fixa  governs  i  crèdit  i  de  infraponderat  a  sobreponderat  en  divisa.  Finalment  informa  de  les
perspectives relatives al panorama econòmic que poden afectar la  seua evolució a curt termini  i  en el
present exercici.

3. La presidenta informa que es tracta d'aprovar una xicoteta modificació en el primer paràgraf de la pàgina
3, de la Política d'Inversions.
El motiu és que la Política d'Inversions del Pla de Pensions  estableix que principalment s'invertirà en valors
de l'àrea euro i com cada vegada s'inverteix més als EUA és possible que els auditors, actuari o auditoria
interna, o el depositari,  puguen considerar que estem prop d'incomplir la política. Com la idea dels gestors
és que els EUA anirà millor que Europa, si  es modifica aqueix paràgraf ja poden actuar sense lligams i
aprofitar les oportunitats que puguen sorgir en mercat.
Text actual:
“En concret el Fons inverteix principalment en actius de renda fixa i tresoreria denominats en euros, tenint
una duració financera de la cartera entre 1,5 anys i 5 anys. D'altra banda, el patrimoni invertit en actius de
renda variable no pot excedir el 30% d'aquest, amb un punt central i estratègic del 22.5%. Aquests actius de
renda variable estaran cotitzats en mercats organitzats de països de l'OCDE, principalment en valors de
l'àrea  euro.  Dins  de  cada  sector  el  Fons  inverteix  principalment  en  valors  de  renda  variable  d'alta
capitalització borsària i elevada liquiditat, i, minoritàriament, en valors de xicoteta capitalització.”
Proposa modificar-ho a: 
“En concret el Fons inverteix principalment en actius de renda fixa i tresoreria denominats en euros, tenint
una duració financera de la cartera entre 1,5 anys i 5 anys. D'altra banda, el patrimoni invertit en actius de
renda variable no pot excedir el 30% d'aquest, amb un punt central i estratègic del 22.5%. Aquests actius de
renda variable estaran cotitzats en mercats organitzats de països de l'OCDE,  principalment en valors de
l'àrea  euro.  Dins  de  cada  sector  el  Fons  inverteix  principalment  en  valors  de  renda  variable  d'alta
capitalització borsària i elevada liquiditat, i, minoritàriament, en valors de xicoteta capitalització.”

4. El representant de BANKIA explica que la legalitat vigent després de MiFID II obliga al fet que siguen els
clients els que suporten les despeses d'anàlisis que facturen els brokers pels estudis i assessorament que
presten però assegura que no representarà en la pràctica major despesa per a les persones partícips de
Pensioval VII, F.P. (poden incrementar alguna cosa les despeses per als fons de patrimoni reduït, però és



difícil per a aquells que tenen més de 3 o 5 mill.€). Recorda que aquest punt ja es va comentar en la reunió
d'abril, però no estava encara ben definit. 
Informa que arran de la  trasposició  de la  directiva europea MiFID II,  entre altres obligacions,  es  troba
l'obligació per a les societats que presten serveis d'inversió de desglossar l'origen i concepte de totes les
despeses  que  imputen  als  fons  gestionats.  En  aqueixa  línia,  el  fons  Pensioval  VII,  F.P.  podrà  suportar
despeses  derivades  del  servei  d'anàlisi  financera  sobre  inversions.  Aquestes  despeses  deriven  de  la
identificació i desglossament de les despeses d'intermediació i/o execució i anàlisi de les inversions.

5. La presidenta recorda que en la reunió de la Comissió de Control del Pla de Pensions de 18 de desembre
de 2017 es va informar sobre la incorporació de l'IVACE com a nou promotor del Pla de Pensions. Respecte
al SEPIVA, es va explicar que amb la creació de l'IVACE es va extingir la mercantil Seguretat i  Promoció
Industrial Valenciana S.A. (SEPIVA) i a partir d'aqueix moment tot esment a la mercantil citada que figurara
en l'ordenament jurídic, plans i programes hauria d'entendre's realitzada a l'IVACE.
Com el SEPIVA tenia el seu propi pla de pensions, s'hauria de procedir a donar d'alta al personal amb data
posterior a la publicació de les especificacions del Pla de Pensions per al Personal Empleat públic de la
Generalitat de 2017, sempre que reuniren els requisits establits.
Posteriorment, s'haurien de mobilitzar les contribucions del pla de pensions del SEPIVA al de Generalitat,
després que els serveis jurídics determinaren el procediment per a això.
Comunica que, segons ens informa l'IVACE, en aquests moments el personal de l'antic SEPIVA està donat
d'alta com a partícip en el Pla de Pensions per al Personal Empleat públic de la Generalitat i, estan pendents
que Bankia els traspasse les seues aportacions al Pla de Pensions de la GV.

6.7.  La Comissió de Control és informada de les  autoritzacions per a corregir els errors d'ingressos en el Pla
de Pensions concedides i de les resolucions de renúncia a ser partícip del Pla de Pensions per al Personal
Empleat públic de la Generalitat emeses des de l'anterior reunió de la Comissió.

8. S'acorda ampliar el termini de remissió de l'esborrany de l'acta i de presentació d'al·legacions  a 10 dies
hàbils .

9. S'aprova que representants de la Comissió de Control mantinguen amb CAIXABANK la reunió que va
sol·licitar per a explicar com gestiona els plans d'ocupació i els avantatges de la seu gestió del  nostre pla de
pensions. 


